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Írásbeli kérdés

„Hol tart a szakképző iskolák fejlesztési programja?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Magyar Bálint, Oktatási Miniszterhez .

Tisztelt Magyar Bálint Miniszter úr!

A szakképzésben a korszerű követelményekhez való alkalmazkodás jelentősen növeli a
versenyképességet ezért a szakiskolák folyamatos fejlesztése elengedhetetlen . Hol tart most ez
a program? Mennyi pénz került kifizetésre, mennyit ítéltek meg, mennyi még az idei évben a
hátra levő összeg? Mi várható ezen a területen jövőre? „Hol tart a szakképző iskolák
fejlesztési programja? " Várom megtisztelő válaszát .

Ivan' Ferenc
országgydlési képviselő
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